
SOALAN NO: 159 

Walaubagaimanapun, Kementerian sedia maklum bahawa masih 

terdapat kawasan yang memerlukan perkhidmatan KTW1 M ini. Oleh itu, 

Kementerian akan terus meneliti kawasan-kawasan yang dikenal pasti 

dan belum mempunyai perkhidmatan jalur Iebar. 


